
Halling, 9. oktober 2019 

 

Referat fra bestyrelsesmødet, den 8. oktober 2019 
 

Tilstede: Ivar, Martin, Bjarne, Carsten og Minna (ref.) 

Fraværende: Kim og Steen 

 

Ad 1 Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet, den 10. september 2019 

 

 Referatet blev godkendt. 

 

 Opfølgning på referatet:  

 Skolefiberens switch er blevet udskiftet. 

 Defekte sendere på Mørke Fjernvarme er blevet udskiftet. 

 Der er stadig problemer med udstyr, der hopper fra 1GBit til 100 MBit – specielt i 

Estrup. 

 Evt. opsætning af ny sender i Hallingområdet drøftes på Teknikgruppemødet den 6. 

november 2019 

 

 

Ad 2. Forslag fra Teknikgruppen vedr. gebyrer. 

 
Bestyrelsen drøftede forslaget fra Teknikgruppen og besluttede at opkræve 

kontingenter, abonnementer og gebyrer.  

 

Inden prislisten offentliggøres skal det undersøges, om det er teknisk muligt, at 

opkræve gebyret på 25 kr. pr. kvartal for brugere, der ikke har tilmeldt deres betaling 

til PBS – og hvilke frister, der skal være gældende for betaling af rykkergebyr og 

lukning af net. 

 

Returnering af udstyr skal aftales med tekniker/supporter mht. hvor og hvornår 

udstyret skal afleveres. 

 

Ad 2. Økonomi 

  

 Kvartalsregninger er udsendt og betalingerne kommer ind løbende.  

  

 Prisniveauet for oprettelse af mobilepay til betaling af regninger skal undersøges. 

 

3. PR - Gruppen, Nørdeaften. 

 

Martin laver invitation til en hverdagsaften for interesserede, kommende supportere og 

teknikere. 

 

4. Persondataloven. 

 



Intet nyt. 

 

5. Eventuelt. 

 

Bestyrelsen drøftede juleafslutning for foreningens frivillige. 

 

 

Næste møde:  12. november 2019 
 


